日期 : 二零二三年五月十六日(星期二)

Date : 16 May 2023 (Tuesday)

時間: 下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點:沙田民政事務處 441 會議室

Venue : Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council

發展、房屋及環境衞生委員會 Development, Housing, Environment and Health Committee

會議通告 Notice of Meeting

- 1. 選舉委員會副主席
 - Election of Vice Chairman of the Committee
- 2. 政府部門就上次會議所議事項的回覆

Responses of Government Departments to Matters Arising from the Previous Meeting

- 3. 大圍車公廟路與美田路交界處行人天橋相關工程
 - Works Relating to the Footbridge at the Junction of Che Kung Miu Road and Mei Tin Road in Tai Wai
- 4. 沙田區 2023/2024 年度主要工程項目進度報告

Progress Report on 2023/2024 Major Works Projects in Sha Tin District

- 5. 改善香港環境衞生的策略和工作 Strategy and Work for Improvement of Environmental Hygiene in Hong Kong
- 7. 周曉嵐先生提問:有關沙田區內防治山泥傾瀉及斜坡維修事宜
 Question to be Raised by Mr CHOW Hiu-laam, Felix on Landslip Prevention and Mitigation and Slope Maintenance in Sha Tin
 District
- 8. 冼卓嵐先生提問:有關沙田區大廈管理事宜

 Question to be Raised by Mr SIN Cheuk-nam on Building Management in Sha Tin District
- 9. 沙田區環境衞生服務統計概覽(截至二零二三年三月三十一日)
 Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Service (as at 31 March 2023)
- 10. 二零二三年沙田區滅蚊運動(第二期) Sha Tin District Anti-mosquito Campaign 2023 (Second Phase)
- 11. 沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口
 Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District

For the English version of the papers of the meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Provision of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources.